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ملوان در سال دوم 
حضور در لیگ برتر 

چه هدفی را دنبال 
می کند؟

من ،3 2 روز است که 
آمده ام اما آقا مهدی 

)تارتار( با توجه به 
سابقه مربیگری که 

دارد، قطعاً تیم های 
جانداری راهی 

مسابقات می کند. 
راجع به هدف صحبتی 

نکردم اما بازی به 
بازی پیش می رویم و 

تمام توان مان را به کار 
می گیریم که مردم 

انزلی را خوشحال کنیم.

ملوان در چند روز 
اخیر بازیکنان 

زیادی جذب کرده، با 
کدام یک از آنها قبلاً 

هم تیمی بودی؟
من الان با حسین 

مرادی هم اتاق 
هستم که از بچگی و 
6،5 سال پیش که در 

سایپا بودیم همدیگر 
را می شناسیم. با 

مصطفی ناییج هم 
قبلاً هم تیمی بودم. 

در کل بازیکنان خوبی 
جذب شدند که در کنار 

بازیکنان خوبی که 
ماندند، تیم خوب و 

سرحالی داریم و تلاش 
می کنیم نتایج قابل 

قبولی بگیریم.

ZOOM

در آینه لیگ
فوتبال ایران

 جعفری: 
انتقالم به ملوان 

غیرمنتظره بود

قرعه خوبی برای ملوان افتاد

استقلال خوزستان 
فعال ترین تیم 
پنجره تابستانی

سرانجام پس از چند سال تلاش 
بی سرانجام برای بازگشت به لیگ 
برتر، استقلال خوزستان موفق شد 
با سیروس پورموسوی جواز حضور 
دوباره در بالاترین سطح فوتبال 
ایران را تجربه کند و این مربی این 
روزها تمام دانش و تجربه اش را 
به خدمت گرفته تا تیمی مدعی 

را وارد مسابقات کند. 
ل  ستقلا ا خیر  ا ی  زها و ر طی 
خوزستان فعال ترین تیم پنجره 
تابستانی لیگ بیست و سوم بوده 
و مدیران این باشگاه با بازیکنان 
ند؛  فق رسیده ا ا تو به  دی  یا ز
بازیکنانی که البته بسیاری از آنها 
یک نقطه مشترک دارند و آن هم 
قهرمانی با استقلال خوزستان در 

لیگ پانزدهم به شمار می رود.
محمد طیبی، رحیم زهیوی، فرزین 
گروسیان و علی هلیچی از جمله 
بازیکنانی به شمار می روند که 
در لیگ پانزدهم بخشی از تیم 
استقلال خوزستان در مسیر 
قهرمانی غیرمنتظره ای بودند که 
با عبدالله ویسی برای  شان رقم 
خورد و حالا بار دیگر با اعتماد 
پورموسوی که دستیار وقت ویسی 
در اردوی آبی پوشان بود، به تیم 

بازگشته اند .
البته پورموسوی برای اینکه توازن 
را در تیمش حفظ کند، ضمن 
تمدید با برخی از بازیکنان فصل 
گذشته با رضا دهقانی، حسن 
شوشتری، امیرمحمد محکم کار 
و خوشکفا هم به تفاهم رسیده 
تا تیمی رقابتی را آماده حضور 
در رقابت های لیگ برتر در دوره 
بیست و سوم کند. استقلال 
خوزستان یکی از تیم های جذاب 
ر  لیگ بیست و سوم به شما
می  رود که بسیاری از اهالی فوتبال 
در انتظار عملکرد این تیم پس از 

چند سال غیبت هستند.

حضور رستمی در 
تراکتور منتفی شد؟

طی روز های گذشته تب وتاب 
نقل وانتقالاتی بالا گرفته و نام های 
مختلفی پیرامون خرید جدید 
تیم ها مطرح شده است. در این 
میان نام عارف رستمی مهاجم 
فصل گذشته  تیم مس کرمان 
به عنوان بازیکن مدنظر تراکتور 
مطرح شده است .این بازیکن با 
انتشار پیامی در صفحه شخصی 
خود در فضای مجازی به این 
موضوع واکنش نشان داده 
است. رستمی در قسمتی از این 
پیام خطاب به هواداران تراکتور 
نوشت: »تا این لحظه هیچ گونه 

مذاکره ای با بنده انجام نشده.«
هرچند که هنوز هیچ چیزی در 
زیکن قطعی  با ین  ا خصوص 
نشده اما با این اوصاف می توان 
حضور رستمی در تراکتور را تا 

حدود زیادی منتفی دانست. 
با توجه به نبود مهاجم نوک، 
جذب بازیکن در این پست برای 
تی تی ها از نان شب هم واجب تر 
است و باید دید در نهایت این 
باشگاه چه کسی را به عنوان نوک 
پیکان ضد حمله خود در فصل 
آینده معرفی خواهد کرد. تراکتور 
در این فصل همچنین شجاع 
خلیل زاده، سعید آقایی، مهدی 
شیری، حسین پورحمیدی، ادیب 
زارعی، محمد حسینی، سیامک 
لوارو خیمنس و علی  نعمتی، آ
شجاعی را به خدمت گرفته 

است.

 zمصاحبه و خبر

سمیرا شیرمردی
روزنامه نگار

 zسؤال و جواب

علیرضا منصوریان

حمایت شده از سوی هیأت فوتبال

کاظم طالقانی، رئیس هیأت فوتبال استان خوزستان پس از مصاحبه تندی 
که چند روز پیش علیه سرمربی فولاد داشت حالا از او حمایت می کند: »به 
عنوان یک هوادار از تصمیم هیأت مدیره فولاد و جمع بندی باشگاه در 
ادامه همکاری با آقای منصوریان حمایت کرده و برای کلیه اعضای مجموعه 
باشگاه، کادر فنی، بازیکنان و سرمربی تیم که اکنون میهمان ما هستند 
و هدایت اصلی تیم را برعهده دارند از صمیم قلب آرزوی موفقیت دارم.«

سجاد جعفری

جدایی از ذوب آهن

ســجاد جعفــری کــه پــس از نمایــش موفق در نفــت مسجدســلیمان با نظر 
مهــدی تارتــار راهــی ذوب آهــن شــده بــود، طــی دو فصــل اخیــر بــرای ایــن 
تیــم اصفهانــی بــه میــدان رفــت ولــی در نهایت بــا اتمــام قــراردادش از این 

باشــگاه جدا شــد. 
این هافبک ۲۶ ســاله که در دو فصل حضورش در ذوب آهن ۴۰ بازی برای 

ایــن تیم انجام داده، جدیدترین خروجی ذوب آهن خواهد بود.

وحید فاضلی

در کادر فنی نساجی

وحید فاضلی که طی سه دوره مختلف در یک دهه اخیر به  عنوان مربی 
و سرمربی در نساجی مازندران فعالیت کرده بود، حالا با نظر سیدمهدی 
رحمتی به کادر فنی این تیم اضافه شد .این مربی که در پدیده مشهد و 
آلومینیوم اراک نیز در کنار مهدی رحمتی فعالیت داشت، حالا با نظر او 
راهی نساجی مازندران شد تا سومین تجربه همکاری آنها در این تیم شمالی 

شکل بگیرد و فاضلی در تمرینات این تیم حضور پیدا کند.

باشــگاه ســایپا در روزهــای گذشــته 
مــدارک لازم در مــورد جعلــی بــودن 
زی مجتبــی  با فیــت ســر رت معا کا
حســینی، بازیکــن تیــم فوتبــال شــمس 
آذر قزویــن را بــه کمیتــه انضباطــی 

فدراســیون فوتبــال ارائــه کــرد. 
خودروســازان معتقــد بودنــد همــه 
دیدارهایــی کــه حســینی در آن بــه 
ــر  ــر صف ــد 3 ب ــه اســت، بای ــدان رفت می

بــه ســود حریفــان شــود.
کمیتــه انضباطــی روز سه شــنبه بــا 
پذیــرش جعلــی بــودن کارت معافیــت 

فــوق، ســه امتیــاز از تیــم شــمس آذر 
در فصــل آینــده لیــگ برتــر فوتبــال 

کســر کــرد. 
حتــی زمزمه هایــی مبنــی بــر اقــدام 
باشــگاه اســتقلال خوزســتان بــرای 
اعتــراض بــه ایــن حکــم و اقــدام در 
راســتای کســر 27 امتیاز از شــمس آذر 

)در لیــگ برتــر( بــه گــوش رســید.
کیــوان بابــادی، مدیرعامــل باشــگاه 
اســتقلال خوزســتان می گویــد: »مــا 
ــم و  به صــورت رســمی شــکایت نکردی
بــه نظــرم تیمــی کــه خطــا کــرده اســت، 

بــدون نیــاز بــه شــکایت بایــد تنبیــه 
شــود. وقتــی ســه امتیــاز از شــمس 
آذر کســر شــد، پــس تکلیــف 8 بــازی 
دیگــری کــه ایــن بازیکــن بــازی کــرده 
چــه می شــود؟ آیــا درســت اســت بــه 
خــودم اجــازه بدهــم مدرکــی جعــل کنم 
و ســه امتیــاز از تیــم مــن کســر شــود؟ 
تیم هــای لیــگ برتــری بــا ایــن حکــم 
متضــرر می شــوند. اگــر تنبیــه درســتی 
اعمــال و لیــگ بــرای یــک تیــم بــا امتیــاز 
منفــی 27 آغــاز شــود، فقــط یــک تیــم 
ــد.  ــه لیــگ دســته اول ســقوط می کن ب

تیم هــای روبــه روی شــمس آذر در 9 
مســابقه یــا در رودربایســتی بــا ایــن تیم 
قــرار می گیرنــد، یــا بــا خــود می گوینــد 
زی هــا چــه فرقــی  با یــج  نتا تغییــر 
بــه حــال مــا دارد. بــا ایــن حــال یــک 
اجحــاف در حــق ســایر باشــگاه های 

)لیــگ برتــری( اســت.« 
ل  ســتقلا ا ه  شــگا با مــل  عا یر مد
خوزســتان بــا اشــاره بــه 3 بــر صفــر 
اعــلام شــدن همــه دیدارهــای تیــم 
پیشــگامان فنــون پــارس تهــران در 
لیــگ دســته دوم بــه ضــرر ایــن تیــم 

می گویــد: »همیــن اتفاقــات در لیــگ 
دســته دوم هــم رخ داد و امیــدوارم 
تعارفــات کنــار بــرود. مــا اعتــراض 
کتبــی خودمــان را نســبت بــه ایــن 
رأی، بــه ســازمان لیــگ و فدراســیون 
ز  ئــه می کنیــم. پیــش ا را فوتبــال ا
صــدور رأی می گفتنــد ســایپا بــه جــای 
اســتقلال خوزســتان بــه لیــگ برتــر 
صعــود می کنــد کــه بــا اســم تیــم مــا 
بــازی کردنــد. جریــان را به گونــه ای 
مدیریــت کردنــد تــا اگــر نتواننــد رأیــی 
بــرای شــمس آذر بگیرنــد، اســتقلال 

خوزســتان را قربانــی کننــد. بــه نظــر 
مــا بایــد 27 امتیــاز از شــمس آذر کســر 
شــود. لیــگ یــک روز هفتــم خــرداد بــه 
پایــان رســید و ســایپا روز 11 خــرداد 
شــکایت کــرد. ایــن شــکایت در موعــد 
مقــرر ثبــت نشــده اســت و ســایپا 

شانســی بــرای صعــود نــدارد.«
لیــگ  را  کــه خــودش  ذر  شــمس آ
برتــر می دانــد دیــروز در یــک دیــدار 
تدارکاتــی مقابــل پرســپولیس حاضــر 
شــد کــه بــا نتیجــه  ســنگین 7 بــر صفــر 

مغلــوب شــد.

باشگاه استقلال خوزستان:

باید ۲۷ امتیاز از شمس آذر کسر شود

 zواکنش

انتقال رضا جعفری از نساجی قائمشهر 
به ملوان بندرانزلی باعث شد خیلی ها 
این انتقال را جنجالی بدانند چراکه 
جعفری از یک تیم مازندرانی به تیمی 
گیلانی منتقل شده و عده ای فکر 
نتقال در تیم های  می کنند نقل و ا
شمالی، مثل نقل و انتقال بین تیم های 
استقلال و پرسپولیس است و می تواند 
سر و صدای زیادی به پا کند. البته 
خود رضا جعفری که اهل تهران است، 
به چنین چیزی اعتقاد ندارد و فکر 
می کند نساجی و ملوان در سال های 
اخیر همیشه حامی هم بودند و به هم 
کمک هم کردند. پس نباید این انتقال را 
جنجالی دانست. جعفری درباره انتقال 
به ملوان، شرایط این تیم انزلی چی، 
کار با مهدی تارتار، قرعه کشی لیگ و... 

توضیح می دهد.

چه شد که از نساجی به ملوان 
رفتی؟

خب این انتقال غیرمنتظره بود. من 
با توجه به شناختی که از آقای تارتار 
داشتم، ملوان را انتخاب کردم. ضمن 
اینکه ملوان هواداران خیلی خوبی دارد 
که این باعث شد از بین گزینه هایی که 

داشتم، ملوان را انتخاب کنم.
منظور از غیرمنتظره چه چیزی 

است؟
خب من پیشنهادهایی داشتم که از 
تیم های شناخته شده تر بود و فکر 
می کنم الان زمان مناسبی نیست که 
در مورد آن تیم ها صحبت کنم اما به 
هر حال نشد به آنجا بروم. به همین 
دلیل حضورم در ملوان غیرمنتظره شد.

یعنی خودت تصور نمی کردی به 
ملوان بیایی.

ً اما الان خیلی خوشحالم که  دقیقا
ملوان را انتخاب کردم.

در مورد ملوان گفته می شود 

مهدی تارتار هنوز قرارداد نبسته 
است.

ما  له را شنیدم ا ین مسأ من هم ا
آقای تارتار در تمرینات حضور دارند 
و با جدیت کار را دنبال می کنند. فکر 

می کنم این مسأله شایعه باشد.
آقای تارتار قبلاً در مسجدسلیمان 

هم سابقه داشته که خیلی دیر 
قرارداد ببندد. در واقع منتظر 
می ماند ببیند بازیکنان مورد 

نیازش جذب می شوند یا نه، بعد 
در مورد ماندن یا رفتن تصمیم 

می گیرد.
حتماً اینطور است. شاید به همین دلیل 
قرارداد نبسته اما فکر می کنم دیگر 

تیمش تکمیل شده است.
حالا شما استرس نداری که تارتار 

جدا شود؟
بعید می دانم اینطور شود چون آقای 
تارتار خودش مستقیم با من صحبت 
کرد. فکر نکنم این کار را بکند. البته تا 
حالا فکرش را نکرده ام اما قطعاً بالای 
سر تیم می ماند و امیدوارم نتایج خوبی 

بگیریم.
اینکه شما از نساجی به ملوان 

رفتی، می گویند انتقال جنجالی. 
با توجه به حساسیتی که بین این 
۲ تیم وجود دارد، چطور تصمیم 

گرفتی به انزلی بروی؟
من فکر می کنم این 2 تیم در سال های 
اخیر خیلی متحد بودند. پارسال وقتی 
نساجی به فینال جام حذفی رفت، 
هواداران ملوان آمدند تشویق کردند. 
وقتی هم ملوان به لیگ برتر آمد، 
باشگاه نساجی تبریک گفت. این 2 
تیم با هم خوب هستند و حساسیتی 
وجود ندارد. من همیشه این 2 تیم را با 
هم خوب دیده ام. مگر اینکه قبلاً بوده 
باشد که من در جریان نیستم. به نظرم 
حساسیت ها بین انزلی و رشت وجود 

دارد و کری خوانی ها در آنجاست.
پس مشکلی نداری.

تعجب کردم که گفتند   ً قا تفا ا نه، 
انتقال جنجالی. اینجا مردم خوب و 
مهمان نوازی دارد که کنار تیم هستند. 
هواداران ملوان واقعاً فهمیده و پرشور 

هستند، مثل هواداران نساجی. من در 
این ،3 2 روز که در تمرینات هستم واقعاً 

خوشحالم که چنین انتخابی داشتم.
قرعه کشی لیگ برای ملوان چطور 

بود؟
به نظر من قرعه خوبی برای ملوان افتاد 
چون یکی در میان بازی ها سخت و 
راحت  است. قرعه در کل شانسی است 

اما برای ملوان خوب افتاد.
بازی اول هم مقابل ذوب آهن 

یعنی تیم سابق تارتار است.
بله، بازی اول با توجه به اینکه تارتار از 
ذوب آهن آمده، احتمالاً مهم تر است. 
ذوب آهن هم تیم خوبی دارد و آقای 
ربیعی نشان داد مربی خوبی است که 
تیم هایش خوب بازی می کنند. به نظرم 
بازی خوبی خواهد شد و اگرچه اوایل 
لیگ است اما می رویم امتیاز بگیریم که 
شروع خوبی در لیگ برتر داشته باشیم.

اردوهای ملوان به چه صورت 
خواهد بود؟

فعلاً همین انزلی هستیم اما احتمالاً 
اردوی تهران هم خواهیم داشت.
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